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 採訪邀請  
 

香港民研下星期二發放核心社會指標 

及香港巿民最熟悉政治人物 

 

香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於下星期二 (8月 18日) 下午舉行發布會，

發放核心社會指標及香港巿民最熟悉政治人物最新調查結果。根據我們早前進行的公眾諮詢結

果，五項核心社會指標的調查頻率會由下半年開始增加至每個月一次，而其他近二十項的非核

心社會指標、自由次指標及法治指標則暫定維持半年一次。 

 

香港民研於五月底宣佈重整「我們香港人」計劃後，每星期透過研究所的 Facebook 專頁邀請

市民就社會時事議題提供意見題目，進行網上投票，並把票數最高的一至多條題目納入「香港

民研意見群組」調查，然後公布結果。下星期進行的是第十三輪調查，題目即將透過網上投票

決定，並會於 8月 17日至 20日展開，敬請留意。 

 

香港民研亦會每天在網上發放多項「疫後復常指數」的最新數字，詳情請瀏覽網址

https://www.pori.hk/penri。以下是今天「疫後復常指數」的最新數字: 

 

指數發放日期 14/8/2020 

疫後復聚指數 15.7 

疫後復工指數 7.0 

疫後復業指數(飲食業) 11.8 

疫後公共設施重開指數 8.6 

 

歡迎傳媒派員採訪發布會，詳情如下： 

 

日期： 2020年 8月 18日 (星期二) 

時間： 下午 2時 30分 

地點： 灣仔駱克道 53-55號恆澤商業大廈 3樓 

講者： 香港民意研究所副行政總裁 鍾劍華 

 香港教育大學社會科學系講師 吳凱宇 

 香港民意研究所經理 (數據科學) 戴捷輝 

 

香港民研會透過 Facebook Live進行視像直播，並透過 Facebook Messenger接受記者提問。如

有查詢，請致電 6641 2363或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡黃先生。 

 

2020年 8月 14日  

https://www.pori.hk/penri
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 Press Invitation  
 

HKPOP will release next Tuesday Core Social Indicators and 

Ranking of People’s Most Familiar Political Figures 
 

The Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research 

Institute (HKPORI) will hold a press conference next Tuesday (August 18) afternoon to release the 

latest findings of core social indicators and ranking of people’s most familiar political figures. 

According to the result of our public consultation conducted a while ago, the survey of the 5 core social 

indicators will be increased to once a month from the second half of this year, while the other nearly 

20 non-core social indicators, freedom and rule of law sub-indicators will keep its half-yearly cycle 

until further notice.  
 

HKPOP has re-launched its “We Hongkongers” Initiative in late May. Every week we invite Hong 

Kong people to suggest current affairs survey questions to us via its Facebook page, then cast their 

votes online to select the question(s) for its “We Hongkongers Panel Survey”, and then release the 

results. Next week’s survey is the thirteenth round, the question will be selected base on the result of 

an online vote and the survey will be conducted from August 17 to 20, please stay tuned. 

 

HKPOP will also release the reading of some “Post-Epidemic Normality Resumption Indexes” 

(PENRI) daily, please visit our website at https://www.pori.hk/penri for previous figures. Here are 

today’s readings of some PENRIs: 
 

Release Date of Indexes 14/8/2020 

Post-Epidemic Gathering Resumption Index (PEGRI) 15.7 

Post-Epidemic Work Resumption Index (PEWRI) 7.0 

Post-Epidemic Business Resumption Index (PEBRI, Catering) 11.8 

Post-Epidemic Public-Facilities Re-open Index (PEPRI) 8.6 
 

The media is invited to send representatives to attend the press conference, details are as follows: 
 

Date:  August 18, 2020 (Tuesday) 

Time: 2:30 pm 

Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 

Speakers: Kim-Wah Chung Deputy CEO, HKPORI 

Victor Ng Lecturer, Department of Social Sciences, 

The Education University of Hong Kong 

 Edward Tai Manager (Data Science), HKPORI 
 

HKPOP will broadcast the press conference through Facebook Live and take questions from the press 

through Facebook Messenger. For enquiries, please contact Mr Wong at 6641 2363 or by email 

enquiry@pori.hk. 

 

August 14, 2020 
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